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Vragen van het lid Van Meenen (D66) aan de minister van Onderwijs, Cultuur 
en Wetenschap over de omvang van het vermeend oneigenlijk gebruik van de 
afdrachtvermindering onderwijs (WVA) (ingezonden 30 augustus 2013). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «De Poolse weg: de nepcursus als melkkoe»?1 

Vraag 2
Kunt u aangeven hoe hoog het vermeend oneigenlijk gebruik van de WVA in 
werkelijkheid is? Zo nee, bent u bereid dit te onderzoeken? 

Vraag 3
Hoe verhoudt de bezuiniging van 200 miljoen euro, die gepaard gaat met de 
omzetting van de WVA naar een subsidieregeling en wordt verdedigd met het 
argument van oneigenlijk gebruik, zich met de opmerkingen in het bericht dat 
betrokkenen het totale bedrag dat bedrijven ten onrechte aan belastingkorting 
hebben geclaimd schatten op «tientallen miljoenen euro’s»? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat de bezuiniging uit het regeerakkoord die gepaard gaat 
met de omzetting van de WVA naar een subsidieregeling feitelijk veel groter 
is dan het vermeende oneigenlijke gebruik en dat de bezuiniging dus vooral 
is ingegeven vanuit budgettaire argumenten? Zo nee, waarom niet? 

Toelichting: 

Deze vragen dienen ter aanvulling op eerdere vragen terzake van de leden 
Ulenbelt, Jasper van Dijk en Bashir (allen SP), ingezonden 28 augustus 2013 
(vraagnummer 2013Z16183).

1 De Volkskrant, 24 augustus 2013.
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